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П Р О Т О К О Л  №  2 7  
от заседание на УС на МУЗИКАУТОР 

проведено на 20.09.2012 г. в офиса на  МУЗИКАУТОР 
 
Присъстват : Ясен Козев, Васил Гюров, Георги Арнаудов, Петър Дундаков, Кирил 
Маричков, Александър Петров и Митко Щерев 
Отсъстват : Ценко Минкин, Анабела Анастасова, Живко Колев, Найден Андреев, 
Петър Делчев и Хайгашод Агасян 
 
На заседанието присъстват без право на глас : Магдалина Тодорова – 
изпълнителен директор и Гавраил Благоев – юрисконсулт и водещ протокола 
 
Заседанието беше открито и водено от г-н Ясен Козев – заместник-председател на 
УС. 
Към момента на откриване на заседанието присъстваха 7 от членовете на УС. 
 
С оглед неизчерпания дневен ред от заседанието, проведено на 18.09.2012г., 
настоящото извънредно заседание се проведе при следния дневен ред : 
 
1. Договори с ползватели / отношенията с BTV, Nova TV, БАМП, проблемите в 
сектор „Концерти”/.  
2. Предложение от фирма „Акорд мюзик” за публично изпълнение.  
3. Административно-организационни въпроси /статуса на длъжността на г-жа 
Николета Априлова, конкретизиране на дата за провеждане на Общо събрание, 
дейност на работните групи/.  
4. Разни 
 
РЕШЕНИЯ: 
1. УС взе решение за принципно съгласие за бъдещото назначаване на г-ца 
Евелина Велкова на позицията сътрудник в сектор „Концерти” на граждански 
договор. 
Решението беше взето със 7 гласа „за”.  
2. УС взе решение при комуникацията на официални срещи с ползватели, тези 
срещи да се провеждат само на съответното адекватно ниво. Да не се приемат 
срещи на различно ниво – например между членове на УС и юристи, а само на 
ниво юристи или само на ниво управленски органи. 
Решението беше взето със 7 гласа „за”. 
3. УС взе решение да се направи предложение за още една последна среща с bTV 
с опит за договаряне относно дължимите суми и в същото време да се провежда 
подготовка за водене на дело срещу тях.  
Решението беше взето със 7 гласа „за”. 
4. УС взе решение за произнасяне с отказ относно постъпилото заявление от 
Любомир Савов с искане за достъп до информацията за пълния протокол от 
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заседанието на Комиясията по Фонд „Популяризиране и развитие на българското 
културно наследство и творчество” 
Решението беше взето със 7 гласа „за”. 
5. УС взе решение на сайта на сдружението да се публикува pdf таблица с данни 
за проектите по Фонда, която таблица да включва името на кандидата, кратко 
описание на проекта и размер на отпуснатата сума. 
Решението беше взето със 7 гласа „за”. 


